
 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

 

Z A P I S N I K 

sa sedamnaeste (17.) sjednice Školskog odbora Osnovne škole Mirka Pereša koja je održana 13. 

travnja 2022. godine u vremenu od 15,30 sati 

 

Prisutni članovi: Božidar Altus, Tomislav Pavić, Anamarija Tuškan, Dario Lovković, Nikolina 

Kovač 

Odsutni članovi: Janko Majić (opravdao izostanak); Maja Jakupec (opravdala izostanak) 

Ostali prisutni: Ivana Ružman Faletar (ravnateljica škole)  

 

    Predsjednik Školskog odbora predložio je sljedeći dnevni red: 

                                                           Dnevni red: 

1.) Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Mirka Pereša održane 

dana 30. ožujka 2022. godine 

2.) Davanje prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o radu na radnom mjestu tajnika/tajnice 

po izboru po natječaju 

3.) Davanje prethodne suglasnosti ravnateljici škole o promjeni ugovora o radu Snježane Krvar 

uposlene na puno radno vrijeme (na mjestu kuharice na 20 sati i na mjestu spremačice na 20 

sati) na neodređeno vrijeme (radi dobivanja suglasnosti MZO-a na uposlenje kuharice na 20 

sati i neodređeno vrijeme) 

4.) Aktualnosti 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

Zatim se prešlo na rad po utvrđenom dnevnom redu. 

 

Točka 1. 

Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Mirka Pereša održane dana 30. 

ožujka 2022. godine 

 

Glasovanje: 

„Za“- četiri (4) glasa 

„Protiv“- nula (0) glasova 

„Suzdržani“- nula (0) glasova 

 

ZAKLJUČAK: 

     Usvaja se zapisnik sa 16. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Mirka Pereša održane dana 30. 

ožujka 2022. godine. 

 

Točka 2. 

Davanje prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o radu na radnom mjestu tajnika/tajnice po 

izboru po natječaju 

 

Glasovanje: 

„Za“- pet (5 ) glasova 

„Protiv“- nula (0) glasova 

„Suzdržani“- nula (O) glasova 

 

 



ZAKLJUČAK: 

     Školski odbor Osnovne škole Mirka Pereša  jednoglasno je donio Odluku kojim se daje prethodna 

suglasnost ravnateljici Škole za sklapanje ugovora o radu na radnom mjestu tajnice škole s Marinom 

Obradović magistrom prava, VSS, s danom 3. svibnja 2022. godine na puno radno vrijeme i 

neodređeno vrijeme uz probni rok od tri (3) mjeseca. 

 

Točka 3. 

Davanje prethodne suglasnosti ravnateljici škole o promjeni ugovora o radu Snježane Krvar uposlene 

na puno radno vrijeme (na mjestu kuharice na 20 sati i na mjestu spremačice na 20 sati) na 

neodređeno vrijeme (radi dobivanja suglasnosti MZO-a na uposlenje kuharice na 20 sati i neodređeno 

vrijeme) 

Glasovanje: 

„Za“- pet (5 ) glasova 

„Protiv“- nula (0) glasova 

„Suzdržani“- nula (0) glasova 

 

ZAKLJUČAK: 

     Školski odbor jednoglasno je donio odluku kojom daje prethodnu suglasnost ravnateljici Škole da 

temeljem dobivene pisane suglasnosti MZO-a o zapošljavanju kuharice  na postojeće upražnjeno radno 

mjesto s nepunim radnim vremenom (20 sati)  na neodređeno vrijeme izvrši (sukladno odredbama 

Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi) promjenu ugovora o radu uposlenoj radnici 

Snježani Krvar na  neodređeno vrijeme i puno tjedno radno vrijeme  (20 sati kuharica i 20 sati 

spremačica) odnosno sklopi ugovor o radu s punim radnim vremenom i neodređeno vrijeme  na mjestu 

kuharice s danom 14. travnja 2022. godine. 

 

Točka 4. 

Aktualnosti 

 

     Predsjednik Školskog odbora upoznao je prisutne članove da će se na sljedećoj sjednici provesti 

postupak izbora dopredsjednika Školskog odbora Osnovne škole Mirka Pereša. 

     Ravnateljica škole upoznala je prisutne članove Školskog odbora s ponudom telekomunikacijskog 

operatera PRO-PING Telekom o postavljanju odašiljača i antene za bežični Internet na krovu škole.  
     Ravnateljica Škole upoznala je prisutne članove Školskog odbora da je problem s nedostatkom 

tekuće vode u PRO Jakopovac riješen u dogovoru s Općinom Zrinski Topolovac koja će financirati 

vodospremnik te će on biti postavljen tijekom idućeg tjedna. 

     Ravnateljica Škole upoznala je prisutne članove Školskog odbora da su na račun škole uplaćena 

financijska sredstva od strane RTL televizije iz akcije „RTL pomaže djeci“ za postavljanje dječjeg 

igrališta u PRO Donji Mosti.  

       Ravnateljica Škole upoznala je prisutne članove Školskog odbora o potrebi rušenja dimnjaka u 

PRO Jabučeta koji se više ne koristi, a predstavlja opasnost za samo krovište škole zbog urušavanja. 

      Ravnateljica Škole upoznala je prisutne članove Školskog odbora o organizaciji izleta, ekskurzija 

i Škole u prirodi. 

       Ravnateljica Škole upoznala je prisutne članove Školskog odbora o načinu organizacije Dana škole 

27. svibnja 2022. godine u obliku integriranog dana s temom: Dan sporta. 

     Član Školskog odbora Dario Lovković zahvalio se ravnateljici Škole Ivani Ružman Faletar i članici 

Školskog odbora Anamariji Tuškan u provedbi komemoracijskog skupa u Donjim Mostima održanog 

dana 9. travnja 2022. godine. 

 

Ovaj je zapisnik sastavljen na tri (3) stranice. 

 

Zapisnik sastavio:                                                                 Predsjednik Školskog odbora: 

Tomislav Pavić                                                                      Božidar Altus 



 

KLASA: 007-04/22-02/08 

URBROJ: 2103-71-22-03 

Kapela, 13. travnja 2022. godine 

      

      

 

 

      

 
 


